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Geïntegreerd Investeringsprogramma (GIP) 2021  -  Studie ontsluiting Adinkerke

In het definitief GIP 2021 vinden we een budget van 100.000 euro voor het verbeteren 
van de ontsluiting in Adinkerke (De Panne). In het verleden waren er geregeld vragen over 
de ontsluiting van Plopsaland en er was het opstellen van het GRUP (gewestelijk ruimtelijk 
uitvoeringsplan). Dat proces werd in 2020 na overleg tussen het gewest, de provincie en 
de gemeente stopgezet. Over dat GRUP lezen we op de site van het Agentschap Wegen en 
Verkeer (AWV): “In de loop van 2021 zal dit nieuwe planproces opstarten om tot een nieuw 
voorontwerp GRUP te komen.”

Ik zag daarnaast dat het bedrag van 500.000 euro, dat voor de onteigeningen gepland 
was, geschrapt is.

1. Wat houdt de studie ‘ontsluiting Adinkerke’ in? Gaat dat over het nieuwe GRUP?

2. Welke timing wordt aangehouden?

3. Op welke manier is/wordt Plopsaland betrokken bij deze studie?

4. Waarom worden de onteigeningen niet voortgezet?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1057 van 20 april 2021
van MARTINE FOURNIER

1. Dit budget was voorzien voor het aanstellen van een dienstverlener voor de opmaak 
van het nieuwe Gewestelijk Ruimtelijk Uitvoeringsplan (GRUP). Het departement 
Omgeving heeft hier echter initiatief genomen en binnen hun contracten een 
dienstverlener aangeduid. Mocht alsnog een uitbreiding of bijdrage noodzakelijk zijn 
van het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) kan dit budget daarvoor aangewend 
worden.

2. Momenteel is de opdracht voor de opmaak van het nieuwe GRUP lopende onder leiding 
van het departement Omgeving. De doorlooptijd is minstens 1 jaar. De huidige studie 
van het AWV staat ‘on hold’ tot de resultaten van het nieuwe GRUP duidelijkheid bieden 
voor het verdere verloop van het ontwerpproces.

3. De opmaak van het nieuwe GRUP wordt getrokken door het departement Omgeving. 
Indien het overleg dit vereist, zal Plopsaland uitgenodigd worden op het planteam. Het 
departement Omgeving had hierover al contact met Plopsaland.

4. Zie ook het antwoord op vraag 2. De studieopdracht van het AWV staat momenteel on 
hold wegens onduidelijkheden omtrent het GRUP. Om die reden kunnen ook de 
inname-plannen niet worden gefinaliseerd. Vandaar dat het budget momenteel nog 
niet aangewend kan worden.


